
  

          Łódź  10.07.2023

       Robert Pawlak               
   Radny Rady Miejskiej               
              w Łodzi                       

Szanowna Pani 
Hanna Zdanowska
Prezydent Miasta Łodzi

INTERPELACJA 
w sprawie poprawy widoczności na skrzyżowaniu Jedwabnicza Kopalniana

Podczas ostatniego dyżuru na osiedlu Wiskitno mieszkańcy zgłosili problem 
z bardzo ograniczoną widocznością spowodowaną niekoszoną trawą.
Wnoszę o pilne poprawienie widoczności poprzez przycięcie trawy w bezpośrednim 
sąsiedztwie skrzyżowania.    
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            Radny Rady Miejskiej      
           w Łodzi                  


